

TERRITORIAL LANDS (YUKON) ACT

Pursuant to paragraph 11(b) of the *Territorial Lands (Yukon) Act*, the Commissioner in Executive Council orders as follows

1. Any part of Lots 1337 and 1338, Plan 82127 CLSR, 99-0018 LTO lying within 30.48 metres (100 feet) of the ordinary high water mark along the shore of the Yukon River in Whitehorse, Yukon are to be included in the grant of those Lots.

2. Any part of Lot 1410, Plan 87561 CLSR, 2003-0084 LTO lying within 30.48 metres (100 feet) of the ordinary high water mark along the shore of the Yukon River in Whitehorse, Yukon are to be included in the grant of that Lot.

3. Any part of road, Plan 57595 CLSR, 36404 LTO lying within 30.48 metres (100 feet) of the ordinary high water mark along the shore of the Yukon River in Whitehorse, Yukon are to be included in the grant of that road.

4. Any part of road, Plan 85587 CLSR, 2001-0286 LTO lying within 30.48 metres (100 feet) of the ordinary high water mark along the shore of the Yukon River in Whitehorse, Yukon are to be included in the grant of that road.

5. Any part of Lot 400, Plan 51088 CLSR, 24962 LTO lying within 30.48 metres (100 feet) of the ordinary high water mark along the shore of Schwatka Lake in Whitehorse, Yukon are to be included in the grant of that Lot.

6. Any part of road, Plan 85588 CLSR, 2002-0142 LTO lying within 30.48 metres (100 feet) of the ordinary high water mark along the shore of the Yukon River in Whitehorse, Yukon are to be included in the grant of that road.

Dated at Whitehorse, Yukon, this 17 April 2008.

Commissioner of Yukon

LOI DU YUKON SUR LES TERRES TERRITORIALES

Le commissaire en conseil exécutif, conformément à l'alinéa 11(b) de la *Loi du Yukon sur les terres territoriales*, décrète :

1. Toutes les parties des lots 1337 et 1338, plan 82127 AATC, 99-0018 BTBF, comprises à l'intérieur de 30,48 mètres (100 pieds) de la laisse ordinaire des hautes eaux sur les rives du fleuve Yukon, à Whitehorse, au Yukon, sont incluses dans la concession de ces lots.

2. Toutes les parties du lot 1410 plan 87561 AATC, 2003-0084 BTBF, comprises à l'intérieur de 30,48 mètres (100 pieds) de la laisse ordinaire des hautes eaux sur les rives du fleuve Yukon, à Whitehorse, au Yukon, sont incluses dans la concession de ce lot.

3. Toutes les parties de la route, plan 57595 AATC, 36404 BTBF, comprises à l'intérieur de 30,48 mètres (100 pieds) de la laisse ordinaire des hautes eaux sur les rives du fleuve Yukon, à Whitehorse, au Yukon, sont incluses dans la concession de cette route.

4. Toutes les parties de la route, plan 85587 AATC, 2001-0286 BTBF, comprises à l'intérieur de 30,48 mètres (100 pieds) de la laisse ordinaire des hautes eaux sur les rives du fleuve Yukon, à Whitehorse, au Yukon, sont incluses dans la concession de cette route.

5. Toutes les parties du lot 400, plan 51088 AATC, 24962 BTBF, comprises à l'intérieur de 30,48 mètres (100 pieds) de la laisse ordinaire des hautes eaux sur les rives du lac Schwatka, à Whitehorse, au Yukon, sont incluses dans la concession de ce lot.

6. Toutes les parties de la route, plan 85588 AATC, 2002-0142 BTBF, comprises à l'intérieur de 30,48 mètres (100 pieds) de la laisse ordinaire des hautes eaux sur les rives du fleuve Yukon, à Whitehorse, au Yukon, sont incluses dans la concession de cette route.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 17 avril 2008.

Commissaire du Yukon